
Agendapunt 7: Rondvraag commissie R&E woensdag 6 maart:


Bij de bestemmingsplanwijziging tbv van distributiecentra op Kampershoek is door het college 
aangegeven dat de daken van deze gebouwen vol gelegd worden met PV om waterstof op te 
wekken voor eigen gebruik.


Vragen:

1. Zijn deze daken daadwerkelijk vol gelegd?

2. Zo nee welk percentage van de daken is vol gelegd?

3. Is de waterstofinstallatie aangelegd?

4. Is op leggen van PV gecontroleerd door een gemeentelijke instantie? Zo ja welke instantie?

5. Hebben deze controles geleid tot een actie?

6. Indien geen controle is uitgevoerd waarom is dit niet gedaan?


Tijdens de infoavond van 28 februari is aan de orde geweest de netwerkcongestie en de gevolgen 
die de netwerkcongestie kan hebben voor de gemeente Weert op korte termijn.(2 jaar) Van 
sommige bedrijven is bekend dat zij reeds hinder ondervinden van deze netwerkcongestie bij de 
productie en of uitbreidingsplannen. Bij, voor Weert, grootschalige bouwplannen, zoals Lowieze in 
Stramproy, kan de netwerkcongestie oorzaak zijn van het afwezig zijn van elektriciteit bij 
oplevering van de woningen.


Vragen:


1. Zullen de woningen in het plan Lowieze in Stramproy voorzien zijn van een 
elektriciteitsaansluiting van Enexis bij oplevering? (Oplevering is gepland in de zomer 2024)


2. Zonet, hoe worden deze woningen na opleveren voorzien van stroom?

3. Zoniet, wanneer denkt Enexis de aansluiting te realiseren?


Fractie van de Loo

Henk van de Loo



